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JUDr. Pašková: 

Nebol zverejnený na internetovej stránke schválený rozpočet, ten by myslím mal byť na 

internetovej stránke, prípadne aj obrazové záznamy zo zastupiteľstva, v iných mestách je to 

bežné, tak nebolo by to od veci, aby to na tej internetovej stránke bolo.  

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka schváleného rozpočtu a obrazových záznamov, ktoré majú byť, alebo ktoré by 

mohli byť na webovej stránke aj vďaka pánovi Ing. Podpinkovi sa pripravuje modernizácia 

webovej stránky mesta. Predpokladám, že beriem ináč túto vec ako podnet z vašej strany, 

schválený rozpočet samozrejme by mal byť, ak sa tak nestalo, budeme na tom pracovať, aby 

visel na webovej stránke mesta. Čo sa týka obrazových záznamov, ak to technické podmienky 

dovolia, tak prípadne aj to. 

Ing. Feďák: 

Čo sa týka rozpočtu, tento je na úradnej tabuli, nie je presne ešte v kolonke rozpočet, ale je na 

úradnej tabuli mesta Trebišov, ako návrh rozpočtu je schválený.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 

 

 


